
Protokół
z obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie

w dniu 20 października 2006 roku.

I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady.
Obrady XLII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 20 października 2006 r. 

otworzył o godz. 12.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał 
zebranych. 

Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie 
12 Radnych (nieobecni na sali Radni: H. Foryś, J. Jeziorski i L. Simbierowicz) i uznano 
prawomocność obrad.

II. Przyjęcie porządku obrad.
Ponieważ Dyrektor KRUS nie przybył jeszcze na sesję, Przewodniczący Rady Wł. 

Gronczewski zaproponował zamianę kolejności punktów IV i V.
Porządek obrad, wraz z poprawką, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został 
przyjęty w wyniku głosowania: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 0 . 
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś, J. Jeziorski i L. Simbierowicz).

III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 22.09.2006 r.
Radny T. Jankowski zaproponował skreślenie na stronie 4 wyrazu „prywatnych”.

Na salę przybyła Radna L. Simbierowicz.
Protokół z poprawką został przyjęty w wyniku głosowania: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0 . 
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś i J. Jeziorski).

IV. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę.
Sekretarz J. Kurczak przedstawił informację o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez gminę, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Pan Sekretarz podziękował dyrektorom szkół za trud i zaangażowanie w ich pracę.

Dyrektor Zespołu Szkół w Halinowie T. Rynkiewicz w imieniu Dyrektorów szkół 
podziękowała Pani Burmistrz, Przewodniczącemu Rady oraz Radnym za dotychczasową 
współpracę, która układała się bardzo dobrze.

V. Rozstrzygnięcie Konkursu „Gospodarstwo rolne bezpieczne dla człowieka i 
środowiska naturalnego”.

Burmistrz J. Damasiewicz, Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski oraz Dyrektor 
KRUS W. Jagła, wręczyli nagrody w Konkursie „Gospodarstwo rolne bezpieczne dla 
człowieka i środowiska naturalnego”.
I miejsce zajęli Państwo Stanisława i Roman Konowroccy
II miejsce – Państwo Agnieszka i Tomasz Balcerek,
III miejsce - Państwo Hanna i Sławomir Konowroccy,
Wyróżnienie otrzymali Państwo Maria i Jan Skolimowscy.

O godz. 13.40 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dziesięciominutową 
przerwę.

W trakcie przerwy na salę przybył Rady J. Jeziorski.

VI. Informacja na temat funkcjonowania zakładów podstawowej opieki zdrowotnej na 
terenie gminy.



Główny specjalista ds. polityki społecznej E. Patoka przedstawiła informację na temat 
funkcjonowania zakładów podstawowej opieki zdrowotnej na terenie gminy.

VII. Informacja z pracy Burmistrza.
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o:

- zakończeniu kadencji Rady Miejskiej w dniu 27.10. br. oraz nadchodzących 
wyborach; Pani Burmistrz wyjaśniła, że w Urzędzie rozpoczęła prace Miejska 
Komisja Wyborcza powołana przez Komisarza Wyborczego; zgłosiło się 54 
kandydatów do Rady Miejskiej; najwięcej kandydatów zarejestrowano w okręgu nr 5; 
ponadto zostało zgłoszonych 3 kandydatów na Burmistrza: Pani J. Damasiewicz, Pan 
J. Brama i Pan K. Maciąg; wszelkie informacje dotyczące wyborów można uzyskać w 
Urzędzie w pokoju nr 10,

- spotkaniu z mieszkańcami Józefina na temat inwestycji zrealizowanych w Józefinie; 
Pani Burmistrz wyjaśniła, że Stowarzyszenie Mieszkańców Józefina wystąpiło z 
wnioskiem do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, który wydał decyzję 
o rozbiórce placu zabaw, ponieważ nie był położony na działce gminnej; w związku z 
tym plac zabaw przeniesiono na działkę gminną przy kościele w Długiej Kościelnej,

- corocznej akcji „Pola Nadziei” w Brzezinach, której celem jest wsparcie Hospicjum 
Księży Marianów,

- przyznaniu - w  związku z Dniem Edukacji Narodowej - sześciu nagród Burmistrza, 
które otrzymali: Pani U. Zalewska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu, Pani H. 
Sochacka – nauczycielka w SP w Cisiu, Pani T. Rynkiewicz - Dyrektor Zespołu Szkół 
w Halinowie, Wł. Gronczewski – nauczyciel w ZS w Halinowie, Pani R. Gałecka – 
nauczycielka w SP w Chobocie oraz Pani K. Noszczak – nauczycielka w szkole w 
Okuniewie,

- pracach nad wdrożeniem systemu informatycznego dotyczącego planowania 
przestrzennego, który przyspieszy wydawanie wypisów i wyrysów,

- wdrażaniu podpisu elektronicznego od 2007 r.,
- wypłacie środków pieniężnych mieszkańcom, którzy na własny koszt wybudowali 

sieci wodociągowe i kanalizacyjne; koszt wykupu sieci kanalizacyjnej wyniósł 32 tys. 
zł, a sieci wodociągowej – 36 tys. zł,

- dwóch spotkaniach z przedstawicielami PKP, które dotyczyły: odnowienia 
przystanków na stacjach kolejowych w Halinowie i w Cisiu oraz monitoringu na tych 
przystankach,

- wizycie delegacji z Gruzji, która przybyła do Urzędu w dn. 19.10. br., w związku z 
realizacją przez nasz Urząd akcji  „Przejrzysta Polska”; Pani Burmistrz przypomniała, 
że spełniliśmy 6 zadań obowiązkowych oraz 8 fakultatywnych; nasze rozwiązania 
mogą stanowić przykład dla innych gmin; przedstawiciele delegacji szczególną uwagę 
zwrócili na nasz informator budżetowy,

- otrzymaniu wyróżnienia w związku z uczestnictwem w programie „Przejrzysta 
Polska”.

Z-ca Burmistrza M. Chibowski poinformował o;
- zgłoszeniu w dn. 16.10. br. przez firmę „FAMBUD” – wykonawcy modernizacji i 

rozbudowy oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej -  zakończenia robót a tym 
samym gotowość obiektu do odbioru końcowego,

- kończeniu budowy kanalizacji w systemie podciśnieniowym w Hipolitowie, Józefinie; 
termin zakończenia inwestycji przewiduje się na 31.10. br.,
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- zakończeniu w dniu 16.120. br. budowy boiska sportowego w Długiej Kościelnej; po 
dokonaniu rozliczeń z wykonawcą, nastąpi rozliczenie przedmiotowego zadania z 
Urzędem Marszałkowskim,

- pracach przy budowie drogi nr 111 w Wielgolesie Duchnowskim; do wykonania 
pozostało ułożenie wierzchniej warstwy tłucznia drobnego i ostateczne zagęszczenie 
powierzchni,

- wyłonieniu w wyniku przetargu w dn. 29.09. br. wykonawcy na budowę oświetlenia 
drogowego na terenie gminy; po podpisaniu stosownej umowy, wykonawca ENERGO 
– MAR Mariusz Pokrywko, został w dn. 10.10. br. wprowadzony na budowę,

- unieważnieniu w dn. 21.09. br. (po raz drugi) przetargu na remont w szkole w 
Halinowie i przystosowanie szkoły w Chobocie dla osób niepełnosprawnych; w 
związku z tym skorzystano z przepisów prawa zamówień publicznych i wyłoniono 
wykonawcę w trybie zamówień z wolnej ręki; wykonawca – Zakład Usług 
Remontowych Józef Gałązka – po podpisaniu umowy przystąpił do wykonywania 
robót,

- pracach remontowych w budynkach komunalnych na terenie gminy; obecnie są 
wykonywane roboty związane z remontem dachu w budynku przy ul. Rynek w 
Okuniewie,

- rozmowach w dn. 19.10. br. z Panem Pilakiem - Dyrektorem Mazowieckiego Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w sprawie chodnika dla pieszych w Brzezinach; postanowiono, 
że jeszcze w tym roku zostanie wykonany odcinek od drogi krajowej do szkoły,

- zaplanowanym ogłoszeniu przetargu w dn. 30.11. br. na budowę wodociągów w 
miejscowościach: Michałów (około 420 m), Długa Kościelna (360 m od ul. Powstania 
Styczniowego do oczyszczalni), ul. Chrobrego (500 m), ul. Powstania Styczniowego 
(przejście pod rzeką – 180 m); budowa przejścia pod rzeką w miejscowości Budziska 
będzie realizowana w przyszłym roku, ponieważ właściciele nieruchomości nie 
wyrazili zgody na przejście przez ich teren i w związku z tym jest potrzeba zmiany 
projektu. 

Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała również, że w dniu 26.10 br. odbędzie się 
spotkanie z mieszkańcami i przedsiębiorcami, podczas którego zostanie przedstawiona 
koncepcja zmodernizowania ul. Jana Pawła w Halinowie.

Następnie Burmistrz J. Damasiewicz odczytała pismo z Urzędu Skarbowego z dnia 
18.09. 2006 r. w sprawie informacji dotyczących oświadczeń majątkowych, złożonych przez 
pracowników i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.

Radny S. Wieczorek, nawiązując do wypowiedzi Z-cy Burmistrza stwierdził, że nie 
rozpoczęto wykonywania oświetlenia w Cisiu. Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że 
stwierdził tylko fakt, że wykonawca został wprowadzony na budowę w dn. 10.10. br.

Na pytanie Sołtysa Mrowisk S. Dobosiewicza o doświetlenia w Mrowiskach, Z-ca 
Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że zostanie tam ustawionych 6 latarni.

Sołtys L. Gelo poinformował, że w worku ze śmieciami, który został porzucony w 
lesie, odnalazł prawdopodobny adres jego właściciela. Jednocześnie Sołtys L. Gelo zauważył, 
że Zakład Komunalny sprzątnął porzucony worek ze śmieciami przy ul. Warszawskiej.
Burmistrz J. Damasiewicz poprosiła Sołtysa L. Gelo o przekazanie adresu osoby, która 
wyrzuciła worek ze śmieciami. Pani Burmistrz powiedziała, że wystosuje pismo do 
Burmistrza Sulejówka o skontrolowanie właściciela porzuconych śmieci, czy posiada 
podpisaną umowę na wywóz nieczystości stałych i płynnych.

Radny J. Jeziorski podziękował Pani Burmistrz oraz jej pracownikom za ich pracę.
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Radny T. Jankowski zapytał, czy pracownicy Zakładu Komunalnego nie mogą 
sprzątać lasu w Halinowie. Pani Burmistrz wyjaśniła, że pracownicy sprzątają drogi gminne. 
Gmina nie może oczyszczać lasu, który nie jest jej własnością. Urząd natomiast współpracuje 
z mieszkańcami, którzy chcą uprzątnąć teren swojego lasu poprzez przekazywanie 
kontenerów na śmieci.

Radny B. Janczarek stwierdził, że powinno się powołać Straż Miejską, której 
zadaniem byłoby wystawianie mandatów za wyrzucanie śmieci do lasu.

Radny Powiatowy M. Kostka zapytał o: plany przeniesienia targowiska w Halinowie, 
działkę w Cisiu, koszty modernizacji oczyszczalni ścieków oraz budowę boiska w Długiej 
Kościelnej. Radny Powiatowy zapytał również, czy Pani Burmistrz podczas kampanii 
wyborczej będzie przebywała na urlopie.

Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że oczyszczalnia była modernizowana przez 
3 lata; jej koszt wyniósł około 5,2 mln zł.; modernizacja boiska sportowego w Długiej 
Kościelnej kosztowała 127 tys. zł (w tym 87 tys. zł dotacji otrzymamy z Urzędu 
Marszałkowskiego).
Burmistrz J. Damasiewicz powiedziała, że w kwestii targowiska zadecyduje przyszła Rada. 
Pani Burmistrz powiedziała, że plac targowiska jest za mały, przez co są zajmowane chodniki 
przez sprzedających, co stanowi źródło niebezpieczeństwa dla pieszych; w związku z tym 
istnieje konieczność przeniesienia targowiska na działkę gminną położoną obok Komisariatu 
Policji.
Natomiast w sprawie działki w Cisiu Pani Burmistrz wyjaśniła, że nadal będzie przeznaczona 
na boisko sportowe.
W kwestii urlopu Pani Burmistrz nie podjęła jeszcze decyzji, ale na pewno nie będzie 
prowadziła kapani wyborczej w czasie pracy; spotkania z mieszkańcami będą organizowane 
po godzinach pracy.

Radny S. Wieczorek nawiązując do pytania Radnego Powiatowego M. Kostki 
dotyczącego boiska w Cisiu poinformował, że są rozpowszechniane nieprawdziwe 
informacje, że to boisko zostanie podzielone na działki i sprzedane. 

Radny G. Jerzak zapytał, czy podczas spotkania z panem Pilakiem - Dyrektorem 
Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, rozmawiano o projekcie drogi nr 637. 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że nie. W sprawie drogi 637 wiadomo, że jej 
modernizacja zostanie podzielona na 3 etapy, tj.  Sulejówek – Halinów, Dębe – Stanisławów 
oraz 
Dobre - Węgrów; projekt organizacji ruchu na tej drodze zostanie przesłany Sołtysom.

Radny B. Janczarek zapytał, czy w Okuniewie są prowadzą prace przez geodetów. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że są prowadzone prace w celu sporządzenia nowej 
ewidencji gruntów w Okuniewie; Starostwo zleciło wykonanie tej pracy.

Radny Powiatowy M. Kostka zapytał, czy gmina będzie miała wpływ na budowę 
dojazdów do posesji mieszkańców w trakcie budowy drogi wojewódzkiej nr 637. 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że 3 lata temu zalegalizowano nielegalne wjazdy na 
tę drogę; wszystkie wnioski mieszkańców zostały uwzględnione w projekcie.

VIII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
Radny A. Ciszkowski wyjaśnił, że koszt budowy boiska w Długiej Kościelnej wyniósł 

około 120 tys. zł (w tym 84 tys. zł pochodziło z Urzędu Marszałkowskiego) oraz podziękował 
Pani Burmistrz za przeznaczenie środków z rezerwy budżetowej, jak również Radnemu M. 
Sukiennikowi i Panu P. Wieczorkowi za wkład w pozyskiwanie środków na budowę boiska. 
Jednocześnie Radny A. Ciszkowski poprosił o zarezerwowanie w budżecie gminy na przyszły 
rok środków na budowę ogrodzenia oraz piłkochwytów na boisku w Długiej Kościelnej.
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Radny G. Jerzak poprosił o wystosowanie pisma do Urzędu Miasta Zielonka z 
zapytaniem, czy zostanie zmienione przeznaczenie terenu należącego do Elektrociepłowni 
Kawęczyn.

Radny Powiatowy M. Kostka poprosił o dowiezienie ziemi w miejscowości Mrowiska 
na odcinku od kapliczki do działek.

Radny S. Wieczorek poinformował, że w wyniku równania dróg część utwardzenia z 
drogi pozostała na poboczu. Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że Zakład Komunalny 
będzie również zbierał ziemię z poboczy. 

Mieszkaniec Brzezin M. Gałązka poinformował, że po drodze przy szkole w 
Brzezinach przejeżdżają samochody ciężarowe, które powodują jej niszczenie.

IX. Sprawozdanie z prac Komisji Rady.
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa A. Ciszkowski 

poinformował, że podczas posiedzenia w dniu 27.09. br. omawiano działalność spółki wodnej 
oraz problem odwodnienia w gminie Halinów. Komisja postawiła wniosek o przeznaczenie w 
przyszłym budżecie około 50 tys. zł na dofinansowanie działalności spółki wodnej.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zapytał o wielkość środków jaka wpłynęła do 
spółki wodnej. Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski odpowiedział, że około 1.100 zł. i 
dodał, że zostały one przeznaczone na oczyszczanie rzeki Długiej.

Podczas posiedzenia w dn. 17.10. br. Komisja omawiała problematykę stacji 
uzdatniania wody oraz sieci wodociągowej na terenie gminy Halinów. Przewodniczący 
Komisji poinformował, że niedługo zostanie opracowana koncepcja zwodociągowania gminy 
Halinów, na podstawie której zostanie podjęta decyzja dotycząca budowy dodatkowej stacji 
albo modernizacja dotychczasowej stacji uzdatniania wody w Wielgolesie Duchnowskim.

Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski podziękował członkom za dotychczasową 
współpracę i przypomniał, że Komisja postulowała reaktywację spółki wodnej, ustawienie 
koszy na śmieci, jak również wspierała modernizację oczyszczalni ścieków w Długiej 
Kościelnej oraz protestowała przeciwko budowie Wschodniej Obwodnicy Warszawy i 
zakładu utylizacji w pobliżu Michałowa. Podczas następnego posiedzenia Komisji zostanie 
podsumowana jej działalność.
Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski poinformował, że nie udało się wybudować 
pierścienia zieleni wokół oczyszczalni ścieków; następna Rada powinna zrealizować to 
zadanie.

Radny Powiatowy M. Kostka zapytał, co było przyczyną, że nie utworzono tego 
pierścienia. Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski odpowiedział, że ani Pani Burmistrz, ani 
Rada nie była przychylna, by zrealizować tę inwestycję.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że nie ma potrzeby tworzenia pasa zieleni, 
gdyż  w wyniku modernizacji nie ma już nieprzyjemnego zapachu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej T. Jankowski, Przewodniczący Komisji ds. 
Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa M. 
Sukiennik oraz  Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji T. Kowalczyk podziękowali członkom Komisji za dotychczasową 
współpracę.

Przewodniczący Komisji Budżetowej R. Wasiak poinformował, że w dn. 18.10. br. 
Komisja omówiła wykonanie budżetu po III kwartałach br. oraz zapoznała się z wnioskami do 
budżetu na 2007 rok i podziękował członkom Komisji za współpracę.

X. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że do Rady wpływają pisma o 
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zmianę przeznaczenia gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego, 
które są do wglądu dla zainteresowanych.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał pismo Urzędu Skarbowego z dn. 
19.09. br. w sprawie informacji dotyczącej oświadczeń o stanie majątkowym złożonych przez 
Radnych Rady Miejskiej w Halinowie.

Przewodniczący Rady poinformował również, że informacji dotyczącej oświadczeń 
majątkowych Burmistrza oraz Przewodniczącego Rady Wojewoda Mazowiecki jeszcze nie 
przesłał.

XI. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu.
Radny Powiatowy M. Kostka poinformował, że w dn. 18.10. br. odbyła się sesja Rady 

Powiatu, podczas której przedstawiono: sprawozdanie Starosty z wykonywania uchwał Rady 
Powiatu i działalności Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami, rozpatrzenie informacji Dyrektora 
Urzędu Pracy o stanie bezrobocia w Powiecie, informację Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych o stanie dróg powiatowych i przygotowanie do sezonu zimowego. Ponadto 
przeprowadzono dyskusję na temat wyrażenia opinii w sprawie nabycia na rzecz Powiatu 
Mińskiego udziału w nieruchomościach stanowiących własność Miasta Sulejówek.
Rady Powiatowy poinformował, że Dyrektor Solonek zapewnił, że Zarząd Dróg 
Powiatowych jest przygotowany do zimy, a Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
poinformowała, że poziom bezrobocia w Powiecie Mińskim spada, co jest spowodowane 
wyjazdem mieszkańców za granicę. 
Następną sesję Rady Powiatu zaplanowano na dzień 25.20. br.

Radny G. Jerzak poprosił Radnego Powiatowego M. Kostkę, aby podczas sesji Rady 
Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa poprosił Starostę o interwencję w sprawie budowy 
chodnika lub jego modernizacji na drodze Nr 637 w Michałowie.

O godz. 14.35 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił piętnastominutową 
przerwę.

XII. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:

/1/ wprowadzenia zmian w treści Wieloletniego Planu Inwestycyjnego gminy Halinów na 
lata 2005-2013 przyjętego uchwałą Nr XXXII/350/05 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
16 września 2005 roku;

Radny A. Ludwiniak postawił wniosek formalny o dodanie do Załącznika Nr 1 w WPI 
zadania budowy nawierzchni asfaltowej na drodze gminnej Długa Kościelna – Kazimierów – 
Mrowiska, która będzie realizowana w 3 etapach w latach 2008-2010.

Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że ta inwestycja będzie realizowana ze 
środków gminy oraz ze środków UE.

Za przyjęciem wniosku formalnego Radnego A. Ludwiniaka głosowano: 
za –12, przec. – 0, wstrz. – 1.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś i T. Jankowski)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Za przyjęciem projektu uchwały-z poprawką -głosowano: za –13, przec.– 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś i T. Jankowski).
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.
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/2/ zmian w budżecie gminy Halinów na rok 2006;
Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 

autopoprawki. Ogółem plan dochodów zwiększa się o 71.778,00 zł oraz zmniejsza o kwotę 
12.000,00 zł; plan dochodów budżetowych na 2006 rok po zmianach wynosi 21.793.442,00 
zł. 
Plan wydatków natomiast zwiększa się o kwotę 152.780,00 oraz zmniejsza o 92.912,00 zł. 
Plan wydatków budżetowych po zmianach wynosi 25.186.250,00 zł.

Radny J. Jeziorski postawił wniosek formalny, aby na str. 7 w zadaniu nr 28 wykreślić 
wyrazy: „pod warunkiem pracy przy modernizacji oczyszczalni ścieków w Sulejówku”.
Za przyjęciem wniosku formalnego Radnego J. Jeziorskiego głosowano: 
za –12, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś, T. Jankowski i J. Papis).
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawkami oraz poprawką -głosowano: 
za –12, przec.– 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś, T. Jankowski i J. Papis).
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/3/ zasad prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców;
Z-ca Burmistrza M. Chibowski  wyjaśnił, że projekt uchwały został opracowany w 

związku z nowymi przepisami. Nowym rozwiązaniem w uchwale jest możliwość 
prowadzenia inwestycji na wniosek inicjatorów z zadeklarowanym100% udziałem w kosztach 
budowy, bez umieszczania na liście propozycji.

Radny J. Jeziorski zaproponował, aby w pkt 7 wyrazy: „osoby zainteresowane” 
zastąpić wyrazem „zainteresowany”.

Za przyjęciem projektu uchwały-z poprawką -głosowano: za –12, przec.– 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś, T. Jankowski i J. Papis).
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/4/ udzielania przez gminę Halinów pomocy regionalnej na wspieranie nowych 
inwestycji lub tworzenia nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją;

Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że dzięki podjęciu tej uchwały gmina będzie 
mogła udzielić pomocy publicznej przedsiębiorcom, która będzie polegała na zwolnieniu ich 
z podatku od nieruchomości. Pani Burmistrz powiedziała, że ma nadzieję, iż uchwała zachęci 
przedsiębiorców do inwestowania na terenie naszej gminy, co w konsekwencji przyczyni się 
do utworzenia nowych miejsc pracy dla naszych mieszkańców.

Jednocześnie Burmistrz J. Damasiewicz wniosła autopoprawki polegające na 
określeniu przedmiotów zwolnienia, warunków udzielenia pomocy oraz na dodaniu 
załącznika Nr 1 dotyczącego formularza zgłoszenia zamiaru skorzystania z pomocy 
regionalnej na wsparcie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z 
nową inwestycją.

Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawkami -głosowano: za –13, przec.– 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś i T. Jankowski).
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.
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/5/ aktualizacji „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 
i Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 2005-2007”, zatwierdzonego 
Uchwałą Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Halinowie dnia 18 marca 2005 r. w 
sprawie: zatwierdzenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów na lata 2005-
2007”, ze zmianami wprowadzonymi Uchwałą Nr XXXII/357/05 Rady Miejskiej w 
Halinowie dnia 16 września 2005 r. oraz Uchwałą Nr XXXVII/420/06 Rady Miejskiej w 
Halinowie dnia 10 marca 2006 roku.

Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że zmiana uchwały wynika z dokonanego 
zakupu 2 pomp głębinowych w stacji uzdatniania wody w Mrowiskach oraz wymiany 
wodomierzy głównych.

Radny J. Jeziorski zaproponował, aby do pkt 26 oraz 27 dodano wyraz: „zakup”.

Za przyjęciem projektu uchwały-z poprawkami -głosowano: za –13, przec.– 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: H. Foryś i T. Jankowski).
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

XIII. Zakończenie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski podziękował Pani Burmistrz i jej 

pracownikom, jak również Radnym, Radnym Powiatowym, Sołtysom oraz przedstawicielom 
prasy lokalnej za współpracę podczas czteroletniej kadencji.
Burmistrz J. Damasiewicz również podziękowała Radnym za odpowiedzialną i owocną pracę 
oraz za szukanie wspólnych rozwiązań.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
16.30 dokonał zamknięcia obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.

Protokół sporządziła:
/-/ Paulina Wirtek
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